
Dz-08.0021.52.2018 
 

PROTOKÓŁ 

z LII sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki 

z dnia 24 października 2018 r. 

(godz. 18:00) w siedzibie Rady Dzielnicy VIII Dębniki  

przy ul. Praskiej 52 w Krakowie 

 

 

 Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz przywitał radnych Dzielnicy VIII                                   

Dębniki, na podstawie listy obecności (w załączeniu) stwierdził quorum i otworzył LII sesję 

Rady Dzielnicy VIII Dębniki w dniu 24 października 2018 r.   

 

   

P. A. Puszkarz przedstawił projekt porządku obrad: 

 

1. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołów z L i LI sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki. 

3. Informacje Radnych Miasta Krakowa. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                        

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2018 – druk nr 522.  

5. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

opinii dot. wniosku o budowę sieci kanalizacji sanitarnej przy ul. Stępice w Krakowie                 

– druk nr 523. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                       

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego 

planowanego do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2018 – 2019                   

– druk nr 525. 

7. Oświadczenia i komunikaty. 

 

 

Ad. 1. 

 

P. A. Puszkarz zapytał czy są uwagi do projektu porządku obrad, który radni otrzymali. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego dla zamierzenia 

inwestycyjnego pn.: „Budowa budynku szkoły podstawowej z oddziałami nauczania 

początkowego wraz z infrastrukturą techniczną i zagospodarowaniem terenu przy Zespole 

Szkolno-Przedszkolnym    nr 7 przy ul. Skotnickiej 86 w Krakowie” – druk nr 526. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie rozpatrywany                           

w punkcie 7 porządku obrad, a dotychczasowy punkt 7 Oświadczenia i komunikaty będzie 

rozpatrywany, jako ostatni.   
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P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 232/10 położonej w obrębie 43 jednostka ewidencyjna 

Podgórze w rejonie ul. Obozowej w Krakowie – druk nr 527. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie rozpatrywany                           

w punkcie 8 porządku obrad.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wykupu działek nr: 45/4, 45/5 oraz 46/1 obr. 31 jednostka ewidencyjna 

Podgórze – druk nr 528. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 12 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie rozpatrywany                           

w punkcie 9 porządku obrad.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.: „Budowa budynku 

mieszkalnego wielorodzinnego z usługami w parterze i garażem podziemnym przy ul. Skośnej                             

w Krakowie” – druk nr 529. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 12 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie rozpatrywany                           

w punkcie 10 porządku obrad.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zmiany punktowej miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru „Pychowice” – druk nr 530. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 12 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie rozpatrywany                           

w punkcie 11 porządku obrad.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zbycia działki nr 69/25 położonej w obrębie 75 jednostce ewidencyjnej 

Podgórze przy ul. Obrony Tyńca – druk nr 531. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie rozpatrywany                           

w punkcie 12 porządku obrad.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 114/109 położonej w obrębie 10 jednostka ewidencyjna 

Podgórze przy ul. Zielińskiego w Krakowie – druk nr 532. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 12 za, jednogłośnie. 
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P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie rozpatrywany                           

w punkcie 13 porządku obrad.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.: „Budowa budynku 

mieszkalnego wielorodzinnego z garażem podziemnym przy ul. Drukarskiej w Krakowie”                         

– druk nr 533. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 12 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie rozpatrywany                           

w punkcie 14 porządku obrad.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie dodatkowego oznakowania tunelu pod Rondem Grunwaldzkim – druk                     

nr 534. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie rozpatrywany                           

w punkcie 15 porządku obrad.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie objęcia monitoringiem terenu Osiedla Podwawelskiego – druk nr 535. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie rozpatrywany                           

w punkcie 16 porządku obrad.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zawarcia umowy najmu części powierzchni dachu budynku Szkoły 

Podstawowej Nr 54 położonego przy ul. Tynieckiej 122 w Krakowie – druk nr 536. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie rozpatrywany                           

w punkcie 17 porządku obrad.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie opinii dot. wniosku o budowę sieci kanalizacji sanitarnej                                     

przy ul. Wielogórskiej i ul. Bogucianka w Krakowie – druk nr 537. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie rozpatrywany                           

w punkcie 18 porządku obrad.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie projektu drogowego dla zadania pn.: „Rozbudowa ul. Kozienickiej                             

w Krakowie na odcinku od ul. Skotnickiej do ul. Starzyńskiego/Szerokie Łąki” – druk                     



4 

 

nr 538. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w punkcie 19 porządku obrad, a Oświadczenia i komunikaty w punkcie 20.   

P. A. Puszkarz stwierdził, że projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi projektami uchwał 

będzie stanowił porządek obrad sesji. 

 

Ad. 2. 

 

P. A. Puszkarz stwierdził, że nie wpłynęły żadne uwagi na piśmie do protokołów z L i LI                       

sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki w związku z tym stwierdził, że protokoły z L i LI sesji Rady 

Dzielnicy VIII Dębniki zostały przyjęte. 

 

Ad. 3. 

 

P. A. Puszkarz stwierdził, że na sesję nie przybył żaden radny Miasta Krakowa, w związku                     

z tym przechodzimy do rozpatrzenia punktu 4 porządku obrad. 

 

Ad. 4. 

 

P. A. Puszkarz odczytał projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                  

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2018 – druk nr 522, opinię Komisji Sportu i Kultury Fizycznej                                          

oraz autopoprawkę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr LII/514/2018. 

 

Ad. 5. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie opinii dot. wniosku o budowę sieci kanalizacji sanitarnej                                

przy ul. Stępice w Krakowie – druk nr 523. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie opinii 

dot. wniosku o budowę sieci kanalizacji sanitarnej przy ul. Stępice w Krakowie – druk nr 523. 

P. A. Puszkarz odczytał opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały 

wniesionego przez Komisję Infrastruktury w sprawie opinii dot. wniosku o budowę sieci 

kanalizacji sanitarnej przy ul. Stępice w Krakowie – druk nr 523. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 za, jednogłośnie. 
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P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr LII/515/2018. 

 

Ad. 6. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII 

Dębniki w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego 

planowanego do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2018 – 2019 – druk nr 

525. 

P. U. Twardzik odczytała projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                  

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego                                

do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2018 – 2019 – druk nr 525 oraz opinię 

Komisji Edukacji. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 14 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr LII/516/2018. 

 

Ad. 7. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Edukacji                   

w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego dla zamierzenia inwestycyjnego pn.: 

„Budowa budynku szkoły podstawowej z oddziałami nauczania początkowego                                   

wraz z infrastrukturą techniczną i zagospodarowaniem terenu przy Zespole                                     

Szkolno-Przedszkolnym nr 7 przy ul. Skotnickiej 86 w Krakowie” – druk nr 526. 

P. S. Siekacz odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Edukacji w sprawie ustalenia 

lokalizacji inwestycji celu publicznego dla zamierzenia inwestycyjnego pn.: „Budowa budynku 

szkoły podstawowej z oddziałami nauczania początkowego wraz z infrastrukturą techniczną                        

i zagospodarowaniem terenu przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym nr 7 przy ul. Skotnickiej 86       

w Krakowie” – druk nr 526. 

P. A. Puszkarz odczytał opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały 

wniesionego przez Komisję Edukacji w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego 

dla zamierzenia inwestycyjnego pn.: „Budowa budynku szkoły podstawowej z oddziałami 

nauczania początkowego wraz z infrastrukturą techniczną i zagospodarowaniem terenu                             

przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym nr 7 przy ul. Skotnickiej 86 w Krakowie” – druk nr 526. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

P. S. Siekacz odczytał poprawkę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie ustalenia lokalizacji 

inwestycji celu publicznego dla zamierzenia inwestycyjnego pn.: „Budowa budynku szkoły 

podstawowej z oddziałami nauczania początkowego wraz z infrastrukturą techniczną                                 

i zagospodarowaniem terenu przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym nr 7 przy ul. Skotnickiej 86      

w Krakowie” – druk nr 526. 

P. A. Puszkarz poddał poprawkę pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że poprawka została przyjęta. 
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P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały wraz z przyjętą poprawką pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr LII/517/2018. 

 

Ad. 8. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Strategii                    

i Planowania Przestrzennego w sprawie sprzedaży działki nr 232/10 położonej w obrębie 43 

jednostka ewidencyjna Podgórze w rejonie ul. Obozowej w Krakowie – druk nr 527. 

P. M. Dziarmagowski odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Strategii i Planowania 

Przestrzennego w sprawie sprzedaży działki nr 232/10 położonej w obrębie 43 jednostka 

ewidencyjna Podgórze w rejonie ul. Obozowej w Krakowie – druk nr 527. 

P. A. Puszkarz odczytał opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały 

wniesionego przez Komisję Strategii i Planowania Przestrzennego w sprawie sprzedaży działki           

nr 232/10 położonej w obrębie 43 jednostka ewidencyjna Podgórze w rejonie ul. Obozowej                     

w Krakowie – druk nr 527. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie. 

Głosowanie: 11 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr LII/518/2018. 

 

Ad. 9. 

 

P. A. Puszkarz odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Strategii i Planowania 

Przestrzennego w sprawie wykupu działek nr: 45/4, 45/5 oraz 46/1 obr. 31 jednostka ewidencyjna 

Podgórze – druk nr 528 oraz opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 12 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr LII/519/2018. 

 

Ad. 10. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Strategii                    

i Planowania Przestrzennego w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.: 

„Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego z usługami w parterze i garażem podziemnym 

przy ul. Skośnej w Krakowie” – druk nr 529. 

P. B. Paszkowski odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Strategii i Planowania 

Przestrzennego w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.: „Budowa budynku 

mieszkalnego wielorodzinnego z usługami w parterze i garażem podziemnym przy ul. Skośnej                             

w Krakowie” – druk nr 529. 

P. A. Puszkarz odczytał opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały 

wniesionego przez Komisję Strategii i Planowania Przestrzennego w sprawie ustalenia warunków 
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zabudowy dla inwestycji pn.: „Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego  z usługami                     

w parterze i garażem podziemnym przy ul. Skośnej w Krakowie” – druk nr 529. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. K. Gacek, p. S. Siekacz, p. P. Rusocki, p. B. Paszkowski. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 12 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr LII/520/2018. 

 

Ad. 11. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Strategii                    

i Planowania Przestrzennego w sprawie zmiany punktowej miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru „Pychowice” – druk nr 530. 

P. B. Paszkowski odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Strategii i Planowania 

Przestrzennego w sprawie zmiany punktowej miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Pychowice” – druk nr 530. 

P. A. Puszkarz odczytał opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały 

wniesionego przez Komisję Strategii i Planowania Przestrzennego w sprawie zmiany punktowej 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Pychowice” – druk nr 530. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 12 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr LII/521/2018. 

 

Ad. 12. 

 

P. A. Puszkarz odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Strategii i Planowania 

Przestrzennego w sprawie zbycia działki nr 69/25 położonej w obrębie 75 jednostce ewidencyjnej 

Podgórze przy ul. Obrony Tyńca – druk nr 531 oraz opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. M. Sobieraj, p. M. Dziarmagowski. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr LII/522/2018. 

 

Ad. 13. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Strategii                    

i Planowania Przestrzennego w sprawie sprzedaży działki nr 114/109 położonej w obrębie 10 

jednostka ewidencyjna Podgórze przy ul. Zielińskiego w Krakowie – druk nr 532. 

P. M. Dziarmagowski odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Strategii i Planowania 

Przestrzennego w sprawie sprzedaży działki nr 114/109 położonej w obrębie 10 jednostka 

ewidencyjna Podgórze przy ul. Zielińskiego w Krakowie – druk nr 532. 

P. A. Puszkarz odczytał opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały 

wniesionego przez Komisję Strategii i Planowania Przestrzennego w sprawie sprzedaży działki        
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nr 114/109 położonej w obrębie 10 jednostka ewidencyjna Podgórze przy ul. Zielińskiego                       

w Krakowie – druk nr 532. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. P. Szewczyk, p. A. Puszkarz, p. M. Dziarmagowski. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 12 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr LII/523/2018. 

 

Ad. 14. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Strategii                    

i Planowania Przestrzennego w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.: 

„Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego  z garażem podziemnym przy ul. Drukarskiej 

w Krakowie” – druk nr 533. 

P. B. Paszkowski odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Strategii i Planowania 

Przestrzennego w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.: „Budowa budynku 

mieszkalnego wielorodzinnego  z garażem podziemnym przy ul. Drukarskiej w Krakowie”                         

– druk nr 533. 

P. A. Puszkarz odczytał opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały 

wniesionego przez Komisję Strategii i Planowania Przestrzennego w sprawie ustalenia warunków 

zabudowy dla inwestycji pn.: „Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego  z garażem 

podziemnym przy ul. Drukarskiej w Krakowie” – druk nr 533. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 12 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr LII/524/2018. 

 

Ad. 15. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie dodatkowego oznakowania tunelu pod Rondem Grunwaldzkim – druk                     

nr 534. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

dodatkowego oznakowania tunelu pod Rondem Grunwaldzkim – druk nr 534. 

P. A. Puszkarz odczytał opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały 

wniesionego przez Komisję Infrastruktury w sprawie dodatkowego oznakowania tunelu                           

pod Rondem Grunwaldzkim – druk nr 534. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr LII/525/2018. 
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Ad. 16. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII 

Dębniki w sprawie objęcia monitoringiem terenu Osiedla Podwawelskiego – druk nr 535. 

P. K. Gacek odczytał projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                  

w sprawie objęcia monitoringiem terenu Osiedla Podwawelskiego – druk nr 535. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. B. Paszkowski, p. K. Gacek, p. A. Puszkarz, p. P. Szewczyk,                     

p. Ł. Balon, p. U. Twardzik, p. S. Siekacz. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 12 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr LII/526/2018. 

 

Ad. 17. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII 

Dębniki w sprawie zawarcia umowy najmu części powierzchni dachu budynku Szkoły 

Podstawowej Nr 54 położonego przy ul. Tynieckiej 122 w Krakowie – druk nr 536. 

P. U. Twardzik odczytała projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                  

w sprawie zawarcia umowy najmu części powierzchni dachu budynku Szkoły Podstawowej                     

Nr 54 położonego przy ul. Tynieckiej 122 w Krakowie – druk nr 536. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. P. Szewczyk, p. A. Puszkarz, p. Ł. Balon, p. K. Laskowski. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 11 za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr LII/527/2018. 

 

Ad. 18. 

 

P. A. Puszkarz odczytał projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                  

w sprawie opinii dot. wniosku o budowę sieci kanalizacji sanitarnej przy ul. Wielogórskiej                         

i ul. Bogucianka w Krakowie – druk nr 537. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr LII/528/2018. 

 

Ad. 19. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII 

Dębniki w sprawie projektu drogowego dla zadania pn.: „Rozbudowa ul. Kozienickiej                             

w Krakowie na odcinku od ul. Skotnickiej do ul. Starzyńskiego/Szerokie Łąki” – druk                     

nr 538. 

P. S. Siekacz odczytał projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                  

w sprawie projektu drogowego dla zadania pn.: „Rozbudowa ul. Kozienickiej w Krakowie                     
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na odcinku od ul. Skotnickiej do ul. Starzyńskiego/Szerokie Łąki” – druk nr 538. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. B. Paszkowski, p. S. Siekacz, p. Ł. Balon, p. A. Puszkarz,                       

p. P. Rusocki, p. M. Sobieraj. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 12 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr LII/529/2018. 

 

Ad. 20. 

 

P. A. Puszkarz zwołał LIII sesję Rady Dzielnicy VIII Dębniki na dzień 14 listopada 2018 r.                     

o godzinie 18:00.   

W dyskusji udział wzięli: p. P. Rusocki, p. B. Augustyniak, p. K. Gacek. 

P. A. Puszkarz poinformował, że radni mogą zgłaszać uwagi do Studium do Komisji Strategii                   

i Planowania Przestrzennego do dnia 5 listopada br. Ponadto poinformował, że posiedzenie 

Komisji Strategii i Planowania Przestrzennego odbędzie się w dniu 6 listopada 2018 r. o godzinie 

17:30. 

W dyskusji udział wzięli: p. W. Bereziewicz, p. B. Augustyniak. 

P. A. Puszkarz poinformował, że w dniu 13 listopada 2018 r. w godzinach od 18 do 20 odbędą 

się konsultacje społeczne w sprawie utworzenia na terenie Gminy Miejskiej Kraków 

profesjonalnego ośrodka rehabilitacji dzikich zwierząt. Spotkanie odbędzie się w siedzibie Rady. 

P. B. Augustyniak poprosiła radnych o przyniesienie na ostatnią sesję kluczy od skrytek 

radnych, od tablic informacyjnych oraz opróżnienie skrytek. 

P. B. Augustyniak poinformowała, że materiały do listopadowego numeru Kuriera można 

przesyłać do 10 listopada br. 

P. Ł. Balon poinformował, że posiedzenie Komisji Budżetowej odbędzie się                                    

w dniu 14 listopada 2018 r. o godzinie 17:30. 

P. W. Bereziewicz poinformowała, że posiedzenie Komisji Zdrowia i Profilaktyki odbędzie się                                     

w dniu 14 listopada 2018 r. o godzinie 17:45. 

P. P. Rusocki podziękował wszystkim za współpracę. 

P. S. Siekacz poinformował o posiedzeniu Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony 

Środowiska RMK, na którym rozpatrywana była petycja o odstąpienie od uchwalenia mpzp                       

dla obszaru „Skotniki i Kostrze – Obszar Łąkowy”. 

W dyskusji udziału wziął p. M. Dziarmagowski. 

P. M. Sobieraj poinformował, że posiedzenie Komisji Praworządności odbędzie się                                       

w dniu 14 listopada 2018 r. o godzinie 17:00.   

P. M. Dziarmagowski poprosił o składanie wniosków do Studium. 

P. B. Paszkowski poprosił o wyjaśnienie dotyczące mpzp obszaru „Skotniki i Kostrze – Obszar 

Łąkowy”. 

W dyskusji udział wzięli: p. M. Dziarmagowski, p. S. Siekacz. 

P. K. Gacek pogratulował radnym, którzy uzyskali mandat radnego Miasta Krakowa. 

P. M. Dziarmagowski poinformował o sprawie ustanowienia użytku ekologicznego                                 

na Zakrzówku. 
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz zamknął 

obrady LII sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki (godz. 19:10). 

 

 

Protokołowała:       Prowadzący obrady: 

Beata Augustyniak          Arkadiusz Puszkarz 

Przewodniczący Rady         

i Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki  


